
Höstbrev 2024 
Utställningar 

Smålandsstövare har varit representerade på utställningar runt om i landet med bra 
omdömen jäms över. Tack till alla som ställt ut sina hundar. Viktigt att vi syns på så många 
ställen vi kan.  

Årsmöte  

Årsmötet 2024 genomfördes digitalt via Teams. Blev några förändringar i styrelsen, som ni 
säkert redan har sett. Undertecknad blev vald till ny ordförande efter Tore Nilsson, som tidigt 
aviserade att han inte ställde upp för omval. Sune Falk gick ner till suppleant och bytte plats 
med Petrus Nordlund, som blev ny ledamot i styrelsen. Föreningen har beslutat att årsmötet 
även i fortsättningen blir på detta sätt.  
 

Raskonferens 

Ungefär 30 personer deltog på raskonferensen, som i år var förlagd till Katrineholm.  

Avelsråd Mats Nilsson redovisade om problematiken runt epilepsi och visade diverse 
parningar som hade gått snett. Vi blev alla på det klara med att frågan runt EP är oerhört 
komplicerad. 

 Vi var även med ett stort antal hundar på utställning i Flen tidigare på lördagen och där blev 
återigen Allram BIR med Skärgårdstösens Cassi som BIM. Lokalklubben var väldigt 
tacksamma för att vi kom med så många hundar, då det inte var särskilt många andra 
stövare anmälda. 

Avelskommittén 

Antalet valpar fortsätter att öka och det är inga problem att sälja en Smålandsstövarvalp, i 
synnerhet om man har följt avelsrådens rekommendationer. Hittills har det registrerats 69 
valpar och det kommer ytterligare en eller två kullar till.  
Kommittén har jobbat vidare rasvårdsprojektet tillsammans med SvStk. Vi kör vidare på 
spåret med Brandlbracke.  
Jag hoppas att intresse finns för att para sin tik i rasvården. Det är ett måste för rasens 
överlevnad i framtiden.  
Det blev en rasvårdsparning med Schiller i år. 
Mer info på hemsidan. 
 
Rasmästerskap 

Vandringspriset rasmästare genomförs som vanligt. Regler finns i årsbok och på hemsidan 
under vandringspris. Vi vill förtydliga att det är endast starter på jaktprov i Sverige, som ligger 
till grund för rasmästerskapet!  
Starta er hund och var med i mästerskapet. 

Jaktmässor 

Föreningen har deltagit på Hedareds Game Fair, Västgårds Game Fair, Swedish Game Fair 
och Dala Game Fair. Många tack till de som bemannade montern. Detta fortsätter att skötas 
lokalt. Svensk Jakt, vinst/ representationsjakt på Ramundberget. Där fick dessutom en 
vinstjägare skjuta en hare. 
Kontakta Stefan Knutsson, stefan@bjarvbyn.se eller Lotta Friberg, lottafriberg55@gmail.com 
om ni vill hjälpa till vid mässorna eller om ni har tips på någon annan mässa, som ni tycker vi 
borde vara med på. 



 

Jaktprov 

Starta på jaktprov och på uttagningarna till DM o SM. Första gången hunden startas skickar 
föreningen en T-shirt till ägaren som ett litet tack. 

Roger Nilsson Ordförande 
 


